
Protokół Nr 1/24
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

oraz Komisji Finansowo – Budżetowej, Strategii i Rozwoju
odbytego w dniu 19 sierpnia 2024 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 19 sierpnia 2024 r. o godz. 800

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 19 sierpnia 2024 r. o godz. 1002

Posiedzenie komisji odbyło się w sali na I piętrze Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych zgodnie z załączoną listą obecności.

lp nazwisko imie status

1 Bagińska Jolanta Beata obecna  

2 Daniłowicz Tomasz obecny  

3 Jakubowska Emilia obecna  

4 Jasiński Sylwester obecny  

5 Korzeniecka Zuzanna obecna  

6 Krutul Anna obecna  

7 Litwiniuk Sylwia obecna  

8 Miszkiel Michał obecny  

9 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny  

10 Sobieraj Marcin nieobecny  

11 Sojko Bogusław obecny  

12 Szkarnulis Ignacy Paweł obecny  

13 Szoka Magdalena nieobecna  

14 Szturgulewski Paweł obecny  

15 Żynda Katarzyna obecna  

obecni 12

wszyscy 15

procent 80,00 %



Kworum zostało osiągnięte

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta,
2. Pani Emilia Słucka – Zastępca Burmistrza Miasta,
3. Pani Ewa Stabińska  – Inspektor,
4. Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG.

Do pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji
Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  powitała  zgromadzonych  radnych  i
gości. 

Do pkt 2.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim jest  przyjęcie

porządku posiedzenia. Odczytała proponowany porządek posiedzenia, do którego nie

wniesiono zmian. 

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Raport  z  konsultacji  społecznych  projektu  założeń  do  planu  zaopatrzenia  w

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Sejny na lata 2023-2037.
4. Raport z konsultacji społecznych „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta

Sejny do 2030 roku”.
5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta Sejny na lata 2024 – 2039.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na

2024 rok.
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odwołania skarbnika miasta.
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania skarbnika miasta.
9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży

nieruchomości  gruntowych  oddanych  w  użytkowanie  wieczyste  oraz
szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich
użytkowników wieczystych.

10. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zbycia  nieruchomości  mienia
komunalnego.

11. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  nabycia  do  zasobu  mienia
komunalnego  Miasta  Sejny  lokalu  mieszkalnego  nr  4  przy  ulicy  Józefa
Piłsudskiego 6.



12. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Sejny  przyjętego  Uchwałą  Nr
III/10/06 Rady Miasta Sejny z dnia 28 grudnia 2006 r. z późniejszymi zmianami.

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LXII/421/24
Rady  Miasta  Sejny z  dnia  26  stycznia  2024 r.  w sprawie  udzielenia  dotacji
celowej  z  budżetu  Miasta  Sejny  dla  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.
Nawiedzenia Najświętszej Maryi Panny w Sejnach na wykonanie dokumentacji
projektowo-kosztorysowej Kościoła pw. MB Częstochowskiej w Sejnach.

14. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie zmiany Uchwały nr LXII/422/24
Rady  Miasta  Sejny z  dnia  26  stycznia  2024 r.  w sprawie  udzielenia  dotacji
celowej  z  budżetu  Miasta  Sejny  dla  Fundacji  Ochrony  Dziedzictwa
Żydowskiego na wykonanie dokumentacji projektowo- kosztorysowej Synagogi
w Sejnach.

15. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie zmiany Uchwały nr LXII/423/24
Rady  Miasta  Sejny z  dnia  26  stycznia  2024 r.  w sprawie  udzielenia  dotacji
celowej  z  budżetu  Miasta  Sejny  dla  Fundacji  Ochrony  Dziedzictwa
Żydowskiego  na  wykonanie  projektu  budowlanego  dawnego  Domu
Talmudycznego w Sejnach.

16. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie zmiany Uchwały nr LXII/424/24
Rady  Miasta  Sejny z  dnia  26  stycznia  2024 r.  w sprawie  udzielenia  dotacji
celowej  z  budżetu  Miasta  Sejny  dla  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.
Nawiedzenia Najświętszej Maryi Panny w Sejnach na wykonanie dokumentacji
projektowo-kosztorysowej Pałacu Biskupiego.

17. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  wniosków
pokontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny.

18. Zaopiniowanie  projektu  uchwały   w  sprawie  zmiany  planu  pracy  Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2024 rok.

19. Wolne wnioski i zapytania.

20. Zakończenie posiedzenia.

Do pkt 3.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest  raport  z

konsultacji  społecznych  projektu  założeń  do  planu  zaopatrzenia  w  ciepło,  energię

elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Sejny na lata 2023-2037.

Pani  Anna Łukasik– Kierownik  RPG –  omówiła  i  przedstawiła  raport  z  konsultacji

społecznych projektu  założeń do planu zaopatrzenia  w ciepło,  energię  elektryczną  i

paliwa gazowe dla Miasta Sejny na lata 2023-2037.

Do pkt 4.



Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest  raport  z

konsultacji społecznych „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta Sejny do 2030

roku”.

Pani  Anna Łukasik– Kierownik  RPG –  omówiła  i  przedstawiła  raport  z  konsultacji

społecznych „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta Sejny do 2030 roku”. 

Radny Sylwester Jasiński – czy jest określony jakiś horyzont czasowy na uaktualnienie

planu?

Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG –  mamy bardzo ograniczony kontakt z tą firmą,

będziemy chcieli by w ciągu miesiące te zmiany zrobić. 

Radny Sylwester Jasiński – jaki koszt był tych opracowań?
Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – jeszcze nie ma rachunku wystawionego. 

Do pkt 5.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Sejny na lata 2024 – 2039.

Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały w sprawie

zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2024 – 2039.

 a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa

jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 6 100 % pula głosów 9 -



PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

6 66.67 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

3 33.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA

4 Krutul Anna ZA

5 Litwiniuk Sylwia ZA

6 Sojko Bogusław nieobecny

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna nieobecna

b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 
Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 6 100 % pula głosów 9 -



PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

6 66.67 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

3 33.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz ZA

3 Jasiński Sylwester ZA

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA

6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna nieobecna

Do pkt 6.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2024

rok.

Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały w sprawie

zmian w budżecie miasta Sejny na 2024 rok.

Radny Sylwester Jasiński – dział 750 162 tysiące zł na co będzie przeznaczone?

Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – nie będziemy zwalniać nikogo, nie

planujemy żadnych cięć, mamy braki w kadrach. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – od 1 lipca zmieniła się kwota

najniższego wynagrodzenia i też na pewno trzeba to uwzględnić. 

 a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa



głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa

jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

8 88.89 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

1 11.11 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA

4 Krutul Anna ZA

5 Litwiniuk Sylwia ZA

6 Sojko Bogusław ZA

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju



głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 
Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 6 85.71 % pula głosów 9 -

PRZECIW 1 14.29 % oddanych 
głosów

7 77.78 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

2 22.22 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz ZA

3 Jasiński Sylwester PRZECIW

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA

6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

Do pkt 7.



Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odwołania skarbnika miasta. Przedstawiła

projekt uchwały. Pani Skarbnik zmienia pracę w związku z tym trzeba powołać nową

osobę na to stanowisko. 

 a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa

jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 7 87.5 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

8 88.89 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

1 12.5 % nieoddanych 
głosów

1 11.11 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA

4 Krutul Anna WSTRZYMAŁA 
SIĘ

5 Litwiniuk Sylwia ZA



6 Sojko Bogusław ZA

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

 b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 
Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 5 71.43 % pula głosów 9 -

PRZECIW 2 28.57 % oddanych 
głosów

7 77.78 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

2 22.22 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz PRZECIW

3 Jasiński Sylwester ZA

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA



6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł PRZECIW

9 Żynda Katarzyna ZA

Do pkt 8.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania skarbnika miasta.

Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały w sprawie

powołania  skarbnika miasta.  Nowym skarbnikiem, którego proponuję jest  Pani  Ewa

Stabińska, która pracowała w urzędzie gminy Giby.

Radny Sylwester Jasiński – czy mógłby Pan przestawić politykę kadrową. 

Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – są to decyzje prywatne, na wszystkie
wnioski o rozwiązanie umowy opowiedziałem się zgodnie z wnioskiem. Nikogo nie
zamierzam zwalniać. 

Radny  Tomasz  Daniłowicz –  czy  ta  Pani  posiada  doświadczenie  na  stanowisku
Skarbnika ?

Pan  Dorian  Grzegorz  Krause–  Burmistrz  Miasta  –  Pani  Ewa  współpracowała  ze
Skarbnikiem w gminie Giby. Była szykowana by zostać skarbnikiem w Gibach.

Radny  Michał  Miszkiel –  obecna  Pani  Skarbnik  przychodząc  do  urzędu  nie  miała
żadnego doświadczenia w pracy w samorządzie. 

Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – Pani Ewa już w pierwszym dniu
swojej  pracy  dostrzegła,  że  na  naszym  koncie  istnieje  wielki  minus  o  którym  nie
wiedziałem. W krytycznym momencie było 1.200.000.00 zł na minusie to był debet. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – o debecie poprzednia Rada
nie była informowana. 

Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – z czego wynika ten debet?

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – debet zaciąga się w banku i
jest ustalony limit.

Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – na bieżące funkcjonowanie miasta,
nie podjęto działań by temu zapobiec ubiegając się o kredyt czy obligacje. 

Radny Sylwester Jasiński – ile obsługa tego nas kosztowało?

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – nie da się tego tak wyliczyć. 

Pan  Dorian  Grzegorz  Krause–  Burmistrz  Miasta  –  jest  bardzo  dużo  zależności,
wpływają podatki, opłacane są faktury. Obecnie jest to -  541.527.00 zł nasz limit to
1.500.000.00 zł.



Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – czyli ten debet wynikał z tego, że ktoś dla nas czegoś
nie zapłacił. 

Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – nie, osobiście nie wiedziałem, że jest
taka sytuacja, po informacji od razu mogliśmy przejść do działań by temu zapobiec,
jeszcze chwila i mogłoby być źle. 

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Komisji  –  jestem  Sekretarzem  w
gminie Giby i współpracowałam z Panią Ewą, bardzo sobie chwalę tą współpracę. Jest
to solidna osoba, odpowiedzialna. Tutaj czekają ją nowe wyzwania. Pamiętam jak do
tego urzędu przyszłą Pani Bożena i ona wtedy też nie miała doświadczenia, podjęła to
wyzwanie.  Pani  Bożena  sama  zdecydowała  i  przechodzi  do  innego  urzędu  na
sekretarza. 

Radny Sylwester Jasiński – 1.500.000.00 zł maksymalny deficyt to czyli miesięcznie 10
tysięcy nie ujęte w budżecie.  

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji  – sytuacja  obecnie nie jest
ciekawa, miasto od lat boryka się z trudnościami. 

Radny Michał Miszkiel – debet to nie deficyt, omawia różnicę. Jeżeli mamy debet na
koncie to jest to zabezpieczone umową. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji  – będąc Radna poprzedniej
kadencji  niejednokrotnie  prosiłam by był  zamieszczany  dług na  stronie  miasta.  Nie
byliśmy informowani o debecie. 

a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa

jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 6 75 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

8 88.89 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

2 25 % nieoddanych 
głosów

1 11.11 %



Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA

4 Krutul Anna WSTRZYMAŁA 
SIĘ

5 Litwiniuk Sylwia ZA

6 Sojko Bogusław ZA

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł WSTRZYMAŁ SIĘ

9 Żynda Katarzyna ZA

 

b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 
Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 5 71.43 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

7 77.78 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

2 28.57 % nieoddanych 
głosów

2 22.22 %



Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz WSTRZYMAŁ SIĘ

3 Jasiński Sylwester ZA

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA

6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł WSTRZYMAŁ SIĘ

9 Żynda Katarzyna ZA

Do pkt 9.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest

zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zasad  przeznaczania  do  sprzedaży

nieruchomości  gruntowych oddanych  w użytkowanie  wieczyste  oraz  szczegółowych

wytycznych  sprzedaży  nieruchomości  gruntowych  na  rzecz  ich  użytkowników

wieczystych.

Pani  Anna  Łukasik–  Kierownik  RPG –  omówiła  i  przedstawiła  projekt  uchwały  w

sprawie  zasad  przeznaczania  do  sprzedaży  nieruchomości  gruntowych  oddanych  w

użytkowanie  wieczyste  oraz  szczegółowych  wytycznych  sprzedaży  nieruchomości

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.

a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa

jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto



data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

8 88.89 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

1 11.11 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA

4 Krutul Anna ZA

5 Litwiniuk Sylwia ZA

6 Sojko Bogusław ZA

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

 b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 
Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto



data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 7 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

7 77.78 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

2 22.22 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz ZA

3 Jasiński Sylwester ZA

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA

6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

Do pkt 10.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości mienia komunalnego.

Pani  Anna  Łukasik–  Kierownik  RPG –  omówiła  i  przedstawiła  projekt  uchwały  w

sprawie zbycia nieruchomości mienia komunalnego. 

Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – czy jest zrobiona wycena ?



Pani Anna Łukasik– Kierownik  RPG –  tak,  wycena sporządzona została  w grudniu
2023 r. łączna wartość wynosi 51.388 zł te dwie działki mają 490 m2. 

a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństw

głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa

jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 7 87.5 % pula głosów  9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

8 88.89 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

1 12.5 % nieoddanych 
głosów

1 11.11 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA

4 Krutul Anna WSTRZYMAŁA 
SIĘ

5 Litwiniuk Sylwia ZA

6 Sojko Bogusław ZA

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA



 b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 
Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 7 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

7 77.78 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

2 22.22 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz ZA

3 Jasiński Sylwester ZA

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA

6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

Do pkt 11.



Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia do zasobu mienia komunalnego

Miasta Sejny lokalu mieszkalnego nr 4 przy ulicy Józefa Piłsudskiego 6.

Pani  Anna  Łukasik–  Kierownik  RPG –  omówiła  i  przedstawiła  projekt  uchwały  w
sprawie nabycia do zasobu mienia komunalnego Miasta Sejny lokalu mieszkalnego nr 4
przy ulicy Józefa Piłsudskiego 6. Mamy bardzo dużo mieszkańców, którzy zamieszkują
w złych warunkach, a nawet powinny być wyłączone z użytkowania. Została wykonana
wycena na 151 tysięcy złotych a właściciel zgodził się sprzedać za 110 tysięcy złotych.  
Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – czy nie lepiej byłoby wyremontować za tą kwotę z 3
lokale?
Pan  Dorian  Grzegorz  Krause–  Burmistrz  Miasta  –  tych  lokali  nie  ma  w Sejnach,
wszystkie są zajęte. Remont tych budynków jest niemożliwy. Ci najbardziej gospodarni
będą przeniesieni do nowych lokali. 
Radny Tomasz Daniłowicz – czy ten budynek jest zgłoszony do rewitalizacji,  miasto
wykupi mieszkanie a później będziemy przesiedlać znowu tych ludzi?

Pani  Anna  Łukasik–  Kierownik  RPG –  program rewitalizacji  mówi,  że  podnosimy
jakość,  wprowadzając  nowe  funkcje.  My  w  tej  kamienicy  posiadamy  4  lokale
mieszkalne.  Pozostają  tam 2 lokale  indywidualne.  Zakup tego lokalu  wpisuje  się  w
program rewitalizacji. 

W trakcie wyszedł Radny Bogusław Sojko. 

Radny Michał Miszkiel – czy jest już jakaś rodzina czy osoba chętna do zamieszkania?

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – to jest stare budownictwo,

pod  ochroną  konserwatorską.  Bez  zgody  konserwatora  nie  można  samemu

przebudowywać. 

Radny Tomasz Daniłowicz – czy po byłych sklepach nie można przerobić tych lokali?

Radny Sylwester Jasiński – czy miasto nie zastanawiało się nad dzierżawą tych lokali 

lub wynająć. 

Pani  Anna  Łukasik–  Kierownik  RPG –  trudno  mi  mówić  o  planach,  musielibyśmy
zmienić sposób użytkowania, to nie jest takie proste. Jak miasto przyjmowało program
rewitalizacji określiliśmy to, że w obszarze rewitalizacji miasto ma prawo pierwokupu. 

Wrócił Radny Bogusław Sojko. 

Radny Tomasz Daniłowicz – czy w tej kamienicy jedna osoba dysponuje lokalem?

Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – dwa lokale są w rękach prywatnych. 

Radny Sylwester Jasiński – czy możemy gdzieś przenieść kontenery by je wykorzystać 

na dodatkowe lokale mieszkaniowe?

Pani  Anna  Łukasik–  Kierownik  RPG –  całe  miasto  jest  pokryte  planem
zagospodarowania przestrzennego i jest trudno ulokować gdzieś te budynki by je od
razu podłączyć.



Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – to może prościej jest je sprzedać?

Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – w stosunku co było zapłacone byśmy stracili. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – te kontenery nie nadają się 

do zamieszkania, tyle lat stoją nie użytkowane. Być może można się zastanowić nad 

innym przeznaczeniem. 

Radny  Sylwester  Jasiński –  proponuję  by  się  przejść  i  obejrzeć.  W  przyczepach

kempingowych też ludzie mieszkają. Ludziom mieszkającym w złych warunkach bez

wody czy toalety może być lepiej w kontenerach. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – w obecnym miejscu nie ma 

pozwolenia na podłączenie tych kontenerów. 

Radny Michał  Miszkiel – ja  nie  wyobrażam sobie by w tych kontenerach mieszkali

ludzie. Ludzie kiedyś prosili by ich tam nie przenosić. 

Radny Ignacy  Paweł  Szkarnulis –  to  nie  są  kontenery  tylko  budynki  mieszkalne  w

innych krajach ludzie mieszkają w gorszych warunkach. 

a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa

jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 7 87.5 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

8 88.89 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

1 12.5 % nieoddanych 
głosów

1 11.11 %



Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA

4 Krutul Anna WSTRZYMAŁA 
SIĘ

5 Litwiniuk Sylwia ZA

6 Sojko Bogusław ZA

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 
Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 7 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

7 77.78 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

2 22.22 %

Wyniki imienne



lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz ZA

3 Jasiński Sylwester ZA

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA

6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

Do pkt 12.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest

zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Sejny przyjętego Uchwałą Nr III/10/06 Rady

Miasta Sejny z dnia 28 grudnia 2006 r. z późniejszymi zmianami. Poinformowała, że

dostosowanie planu jest potrzebne by zrealizować inwestycje budowy garażu. Swego

czasu  urząd przyjął  budowę garaży ale  nie  było  można uzyskać  zgody na  budowę,

potrzebna była ta zmiana. 

Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Jest to 
porządkowa uchwała, nie zmieniają się zapisy graficzne. 
Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – i wtedy Starostwo Powiatowe wyda pozwolenie ? 

Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – tak. 

Radny Sylwester Jasiński – w zapisach jest maksymalna wysokość zabudowy 14,5 

jednokondygnacyjna chyba nie jest to spójne?

Pani  Anna  Łukasik–  Kierownik  RPG –  jest  to  spójne, wyjaśniła  przeznaczenie
zabudowy.  
Radny Sylwester Jasiński – a może dwukondygnacyjne z lokalami komunalnymi ?
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – wtedy ten projekt zakupiony
byłby w koszu. 
Radny Sylwester Jasiński – nie sądzę, że będzie 40 chętnych na garaże. 



a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa

jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

8 88.89 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

1 11.11 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA

4 Krutul Anna ZA

5 Litwiniuk Sylwia ZA

6 Sojko Bogusław ZA

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju



głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 
Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 6 85.71 % pula głosów 9 -

PRZECIW 1 14.29 % oddanych 
głosów

7 77.78 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

2 22.22 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz ZA

3 Jasiński Sylwester PRZECIW

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA

6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

Do pkt 13.



Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest

zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  nr  LXII/421/24  Rady

Miasta Sejny z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu

Miasta  Sejny  dla  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.  Nawiedzenia  Najświętszej  Maryi

Panny w Sejnach na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej Kościoła pw.

MB Częstochowskiej w Sejnach wraz z autopoprawką.

Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – omówiła i przedstawiła projekt uchwały wraz z 
autopoprawką.

 a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa

jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

8 88.89 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

1 11.11 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA



4 Krutul Anna ZA

5 Litwiniuk Sylwia ZA

6 Sojko Bogusław ZA

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

 

b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 
Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 7 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

7 77.78 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

2 22.22 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz ZA



3 Jasiński Sylwester ZA

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA

6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

Do pkt 14.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest

zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  nr  LXII/422/24  Rady

Miasta Sejny z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu

Miasta  Sejny  dla  Fundacji  Ochrony  Dziedzictwa  Żydowskiego  na  wykonanie

dokumentacji projektowo- kosztorysowej Synagogi w Sejnach wraz z autopoprawką.

Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – omówiła i przedstawiła projekt uchwały wraz z 
autopoprawką.

a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa

jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 100 % pula głosów 9 -



PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

8 88.89 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

1 11.11 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA

4 Krutul Anna ZA

5 Litwiniuk Sylwia ZA

6 Sojko Bogusław ZA

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 
Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent



ZA 7 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

7 77.78 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

2 22.22 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz ZA

3 Jasiński Sylwester ZA

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA

6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

Do pkt 15.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest

zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  nr  LXII/423/24  Rady

Miasta Sejny z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu

Miasta Sejny dla Fundacji Ochrony Dziedzictwa Żydowskiego na wykonanie projektu

budowlanego dawnego Domu Talmudycznego w Sejnach wraz z autopoprawką.

Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – omówiła i przedstawiła projekt uchwały wraz z 
autopoprawką.

a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa



jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

8 88.89 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

1 11.11 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA

4 Krutul Anna ZA

5 Litwiniuk Sylwia ZA

6 Sojko Bogusław ZA

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 



Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 7 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

7 77.78 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

2 22.22 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz ZA

3 Jasiński Sylwester ZA

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA

6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

Do pkt 16.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest



zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  nr  LXII/424/24  Rady

Miasta Sejny z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu

Miasta  Sejny  dla  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.  Nawiedzenia  Najświętszej  Maryi

Panny  w  Sejnach  na  wykonanie  dokumentacji  projektowo-kosztorysowej  Pałacu

Biskupiego wraz z autopoprawką.

Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – omówiła i przedstawiła projekt uchwały wraz z 
autopoprawką.
Radny Sylwester Jasiński – jak jest z dzierżawą wieloletnią?
Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – to nie jest nasz budynek, to
jest budynek parafii. 
Radny Michał Miszkiel – muzeum jest filia Muzeum Kresów. 
Radny Sylwester Jasiński – dlaczego budynek w zimę nie był ogrzewany. 
Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – to jest budynek parafii, nie
jest to nasza placówka.
Radny Sylwester Jasiński – co będzie w najbliższą zimę?
Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – nie wiem co będzie to nie jest
nasz budynek. 
Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – parafia sprzedała działki, wiec w tym roku będzie
ogrzewać. 

a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa

jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

8 88.89 %



WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

1 11.11 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA

4 Krutul Anna ZA

5 Litwiniuk Sylwia ZA

6 Sojko Bogusław ZA

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 
Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 6 85.71 % pula głosów 9 -



PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

7 77.78 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

1 14.29 % nieoddanych 
głosów

2 22.22 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz ZA

3 Jasiński Sylwester WSTRZYMAŁ SIĘ

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA

6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

Do pkt 17.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest

zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  wniosków  pokontrolnych

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny.

Radny Michał Miszkiel – omówił projekt uchwały i wyniki kontroli. 

Radny  Ignacy  Paweł  Szkarnulis –  mamy  zaniedbane  boiska,  prosimy  o  większą

inicjatywę miasta. 

Radny Sylwester Jasiński – proszę o wymienienie najważniejszych rzeczy?

Radny Michał Miszkiel – przeglądy sportowe, dirt park są braki w infrastrukturze, jest

umieszczona konstrukcja przez  dzieci,  zniszczone są trybuny przy stadionie,  rozbita

szyba,  która  już  została  naprawiona,  oświetlenie  na  stadionie,  rozważenie

zamontowania  monitoringu  na  obiektach  sportowych.  Utworzenie  komórki

organizacyjnej zajmującej się tymi obiektami by ktoś nad tym czuwał. 

Radny Tomasz Daniłowicz – nie wszystkie nasadzenia na łąkach biskupich się przyjęły

może by je wymienić. 



Radny Michał  Miszkiel – są ubytki  w nawierzchni  jest  w regulaminie punkt  zakazu

jazdy samochodami, a widziałem, że podczas Dni Sejn radiowóz tam się przemieszczał.

Radna  Anna  Krutul –  wielokrotnie  się  zdarzało,  że  policja  podjeżdżała  tam  do

młodzieży siedzącej. 

Pan  Dorian  Grzegorz  Krause –  Burmistrz  Miasta  -  przekażemy  informację

komendantowi. 

Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – brakuje na łąkach małego boiska do siatkówki. 

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta -  rozmawialiśmy już o tym z Panem

Jackiem i jest w planach utworzenie takiego boiska. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – jeżeli chodzi o nasadzenia to

obiekt jest jeszcze na gwarancji. 

Pan  Dorian  Grzegorz  Krause –  Burmistrz  Miasta  -    już  tej  gwarancji  nie  ma  i

wykonawcy  nie  ma  bo  zbankrutował.  Dzięki  wstawiennictwu  Radnego  Michała

pozyskamy te nasadzenia z nadleśnictwa i je uzupełnimy. 

Radny  Michał  Miszkiel –  jeżeli  chodzi  o  nasadzenia  to  jest  ich  mało  w  mieście,

powinniśmy pomyśleć o dłuższej perspektywie. Pamiętam, że był drugi wykonawca do

uzupełnienia tych ubytków.  

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – drugi wykonawca tylko w pewnym fragmencie

wykonywał to. Młodzież wykonała wiatę na dirt parku, która zagraża bezpieczeństwu.

Trochę to potrwa póki zyskamy jakieś dofinansowanie, dobrze by ta młodzież spotykała

się w bezpiecznych warunkach. 

Radny Michał Miszkiel – musimy pamiętać o bezpieczeństwie. Teren dirt parku wymaga

rewitalizacji. 

Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – bez monitoringu nie ma co prawić. Brakuje edukacji i

pozostawienia porządku po sobie. 

Radny Sylwester Jasiński – może z funduszu sołeckiego ?

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – środki w tym roku zostały wykorzystane. 

a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa

jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość



Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

8 88.89 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

1 11.11 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA

4 Krutul Anna ZA

5 Litwiniuk Sylwia ZA

6 Sojko Bogusław ZA

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 
Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie



status ilość procent status ilość procent

ZA 7 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

7 77.78 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

2 22.22 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz ZA

3 Jasiński Sylwester ZA

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA

6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

Do pkt 18.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  jakim  jest

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji  Rewizyjnej

Rady Miasta Sejny na 2024 rok.

Radny  Michał  Miszkiel –  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  planu  pracy

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2024 rok. Konieczność tej zmiany wynika z

zapisów w statucie miasta Sejny. 

a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

głosowanie a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa



jednostka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

8 88.89 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

1 11.11 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Jakubowska Emilia ZA

3 Korzeniecka Zuzanna ZA

4 Krutul Anna ZA

5 Litwiniuk Sylwia ZA

6 Sojko Bogusław ZA

7 Szoka Magdalena nieobecna

8 Szturgulewski Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju

głosowanie b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i 
Rozwoju

jednostka Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 19 sierpnia 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 7 100 % pula głosów 9 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

7 77.78 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

2 22.22 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bagińska Jolanta Beata ZA

2 Daniłowicz Tomasz ZA

3 Jasiński Sylwester ZA

4 Litwiniuk Sylwia ZA

5 Miszkiel Michał ZA

6 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny

7 Sobieraj Marcin nieobecny

8 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA

9 Żynda Katarzyna ZA

Do pkt 19.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa  –  przystąpiła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia  są wolne  wnioski  i

zapytania.

Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – jak wygląda sprawa przekazania kwoty dla Komendy
Powiatowej może by to przekazać na dirt park?



Pan Dorian  Grzegorz  Krause –  Burmistrz  Miasta  -   już  uchwała  została  podjęta  i

przeznaczone  zostały  pieniądze  przekazany.  Mamy  zamysł  zmiany  tego  terenu,

czekamy na odpowiednie dofinansowanie.  

Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – czy możemy robić komisje trochę dłuższe ?

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji- tak można ten czas wydłużyć.
Radny Sylwester Jasiński – bez uchwały nie powinniśmy przekazywać dofinansowania,
czy Policja jest inaczej traktowana?
Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta – faktycznie, Komendant poprosił by

później podjąć tą uchwałę.  

Do pkt 20.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska  zamknęła  posiedzenie  Komisji  Oświaty,  Spraw  Społecznych  i
Bezpieczeństwa.

Przewodniczący Komisji

/-/ Jolanta Beata Bagińska
Protokołowała

/-/Karina Palewicz
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	Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2024 rok.
	Radny Sylwester Jasiński – dział 750 162 tysiące zł na co będzie przeznaczone?
	Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – nie będziemy zwalniać nikogo, nie planujemy żadnych cięć, mamy braki w kadrach.
	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – od 1 lipca zmieniła się kwota najniższego wynagrodzenia i też na pewno trzeba to uwzględnić.
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	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa – przystąpiła do kolejnego punktu posiedzenia jakim jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odwołania skarbnika miasta. Przedstawiła projekt uchwały. Pani Skarbnik zmienia pracę w związku z tym trzeba powołać nową osobę na to stanowisko.
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	b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju
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	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa – przystąpiła do kolejnego punktu posiedzenia jakim jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania skarbnika miasta.
	Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały w sprawie powołania skarbnika miasta. Nowym skarbnikiem, którego proponuję jest Pani Ewa Stabińska, która pracowała w urzędzie gminy Giby.
	Radny Sylwester Jasiński – czy mógłby Pan przestawić politykę kadrową.
	Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – są to decyzje prywatne, na wszystkie wnioski o rozwiązanie umowy opowiedziałem się zgodnie z wnioskiem. Nikogo nie zamierzam zwalniać.
	Radny Tomasz Daniłowicz – czy ta Pani posiada doświadczenie na stanowisku Skarbnika ?
	Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – Pani Ewa współpracowała ze Skarbnikiem w gminie Giby. Była szykowana by zostać skarbnikiem w Gibach.
	Radny Michał Miszkiel – obecna Pani Skarbnik przychodząc do urzędu nie miała żadnego doświadczenia w pracy w samorządzie.
	Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – Pani Ewa już w pierwszym dniu swojej pracy dostrzegła, że na naszym koncie istnieje wielki minus o którym nie wiedziałem. W krytycznym momencie było 1.200.000.00 zł na minusie to był debet.
	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – o debecie poprzednia Rada nie była informowana.
	Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – z czego wynika ten debet?
	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – debet zaciąga się w banku i jest ustalony limit.
	Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – na bieżące funkcjonowanie miasta, nie podjęto działań by temu zapobiec ubiegając się o kredyt czy obligacje.
	Radny Sylwester Jasiński – ile obsługa tego nas kosztowało?
	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – nie da się tego tak wyliczyć.
	Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – jest bardzo dużo zależności, wpływają podatki, opłacane są faktury. Obecnie jest to - 541.527.00 zł nasz limit to 1.500.000.00 zł.
	Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – czyli ten debet wynikał z tego, że ktoś dla nas czegoś nie zapłacił.
	Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – nie, osobiście nie wiedziałem, że jest taka sytuacja, po informacji od razu mogliśmy przejść do działań by temu zapobiec, jeszcze chwila i mogłoby być źle.
	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – jestem Sekretarzem w gminie Giby i współpracowałam z Panią Ewą, bardzo sobie chwalę tą współpracę. Jest to solidna osoba, odpowiedzialna. Tutaj czekają ją nowe wyzwania. Pamiętam jak do tego urzędu przyszłą Pani Bożena i ona wtedy też nie miała doświadczenia, podjęła to wyzwanie. Pani Bożena sama zdecydowała i przechodzi do innego urzędu na sekretarza.
	Radny Sylwester Jasiński – 1.500.000.00 zł maksymalny deficyt to czyli miesięcznie 10 tysięcy nie ujęte w budżecie.
	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – sytuacja obecnie nie jest ciekawa, miasto od lat boryka się z trudnościami.
	Radny Michał Miszkiel – debet to nie deficyt, omawia różnicę. Jeżeli mamy debet na koncie to jest to zabezpieczone umową.
	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – będąc Radna poprzedniej kadencji niejednokrotnie prosiłam by był zamieszczany dług na stronie miasta. Nie byliśmy informowani o debecie.
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	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa – przystąpiła do kolejnego punktu posiedzenia jakim jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.
	Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – omówiła i przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.
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	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa – przystąpiła do kolejnego punktu posiedzenia jakim jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości mienia komunalnego.
	Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – omówiła i przedstawiła projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości mienia komunalnego.
	Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – czy jest zrobiona wycena ?
	Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – tak, wycena sporządzona została w grudniu 2023 r. łączna wartość wynosi 51.388 zł te dwie działki mają 490 m2.
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	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa – przystąpiła do kolejnego punktu posiedzenia jakim jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia do zasobu mienia komunalnego Miasta Sejny lokalu mieszkalnego nr 4 przy ulicy Józefa Piłsudskiego 6.
	Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – czy nie lepiej byłoby wyremontować za tą kwotę z 3 lokale?
	Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – tych lokali nie ma w Sejnach, wszystkie są zajęte. Remont tych budynków jest niemożliwy. Ci najbardziej gospodarni będą przeniesieni do nowych lokali.
	Radny Tomasz Daniłowicz – czy ten budynek jest zgłoszony do rewitalizacji, miasto wykupi mieszkanie a później będziemy przesiedlać znowu tych ludzi?
	Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – program rewitalizacji mówi, że podnosimy jakość, wprowadzając nowe funkcje. My w tej kamienicy posiadamy 4 lokale mieszkalne. Pozostają tam 2 lokale indywidualne. Zakup tego lokalu wpisuje się w program rewitalizacji.
	W trakcie wyszedł Radny Bogusław Sojko.
	Radny Michał Miszkiel – czy jest już jakaś rodzina czy osoba chętna do zamieszkania?
	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – to jest stare budownictwo, pod ochroną konserwatorską. Bez zgody konserwatora nie można samemu przebudowywać.
	Radny Tomasz Daniłowicz – czy po byłych sklepach nie można przerobić tych lokali?
	Radny Sylwester Jasiński – czy miasto nie zastanawiało się nad dzierżawą tych lokali lub wynająć.
	Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – trudno mi mówić o planach, musielibyśmy zmienić sposób użytkowania, to nie jest takie proste. Jak miasto przyjmowało program rewitalizacji określiliśmy to, że w obszarze rewitalizacji miasto ma prawo pierwokupu.
	Wrócił Radny Bogusław Sojko.
	Radny Tomasz Daniłowicz – czy w tej kamienicy jedna osoba dysponuje lokalem?
	Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – dwa lokale są w rękach prywatnych.
	Radny Sylwester Jasiński – czy możemy gdzieś przenieść kontenery by je wykorzystać na dodatkowe lokale mieszkaniowe?
	Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – całe miasto jest pokryte planem zagospodarowania przestrzennego i jest trudno ulokować gdzieś te budynki by je od razu podłączyć.
	Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – to może prościej jest je sprzedać?
	Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – w stosunku co było zapłacone byśmy stracili.
	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – te kontenery nie nadają się do zamieszkania, tyle lat stoją nie użytkowane. Być może można się zastanowić nad innym przeznaczeniem.
	Radny Sylwester Jasiński – proponuję by się przejść i obejrzeć. W przyczepach kempingowych też ludzie mieszkają. Ludziom mieszkającym w złych warunkach bez wody czy toalety może być lepiej w kontenerach.
	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – w obecnym miejscu nie ma pozwolenia na podłączenie tych kontenerów.
	Radny Michał Miszkiel – ja nie wyobrażam sobie by w tych kontenerach mieszkali ludzie. Ludzie kiedyś prosili by ich tam nie przenosić.
	Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – to nie są kontenery tylko budynki mieszkalne w innych krajach ludzie mieszkają w gorszych warunkach.
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	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa – przystąpiła do kolejnego punktu posiedzenia jakim jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sejny przyjętego Uchwałą Nr III/10/06 Rady Miasta Sejny z dnia 28 grudnia 2006 r. z późniejszymi zmianami. Poinformowała, że dostosowanie planu jest potrzebne by zrealizować inwestycje budowy garażu. Swego czasu urząd przyjął budowę garaży ale nie było można uzyskać zgody na budowę, potrzebna była ta zmiana.
	Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – i wtedy Starostwo Powiatowe wyda pozwolenie ? Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG – tak.
	Radny Sylwester Jasiński – w zapisach jest maksymalna wysokość zabudowy 14,5 jednokondygnacyjna chyba nie jest to spójne?
	Radny Sylwester Jasiński – a może dwukondygnacyjne z lokalami komunalnymi ?
	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – wtedy ten projekt zakupiony byłby w koszu.
	Radny Sylwester Jasiński – nie sądzę, że będzie 40 chętnych na garaże.
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	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa – przystąpiła do kolejnego punktu posiedzenia jakim jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LXII/421/24 Rady Miasta Sejny z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Miasta Sejny dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Nawiedzenia Najświętszej Maryi Panny w Sejnach na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej Kościoła pw. MB Częstochowskiej w Sejnach wraz z autopoprawką.
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	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa – przystąpiła do kolejnego punktu posiedzenia jakim jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LXII/422/24 Rady Miasta Sejny z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Miasta Sejny dla Fundacji Ochrony Dziedzictwa Żydowskiego na wykonanie dokumentacji projektowo- kosztorysowej Synagogi w Sejnach wraz z autopoprawką.
	a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa
	Podsumowanie
	Wyniki imienne

	b) Głosowanie Komisja Finansowo - Budżetowa, Strategii i Rozwoju
	Podsumowanie
	Wyniki imienne

	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa – przystąpiła do kolejnego punktu posiedzenia jakim jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LXII/423/24 Rady Miasta Sejny z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Miasta Sejny dla Fundacji Ochrony Dziedzictwa Żydowskiego na wykonanie projektu budowlanego dawnego Domu Talmudycznego w Sejnach wraz z autopoprawką.
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	Podsumowanie
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	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa – przystąpiła do kolejnego punktu posiedzenia jakim jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LXII/424/24 Rady Miasta Sejny z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Miasta Sejny dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Nawiedzenia Najświętszej Maryi Panny w Sejnach na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej Pałacu Biskupiego wraz z autopoprawką.
	a) Głosowanie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa
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	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa – przystąpiła do kolejnego punktu posiedzenia jakim jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosków pokontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny.
	Radny Michał Miszkiel – omówił projekt uchwały i wyniki kontroli.
	Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – mamy zaniedbane boiska, prosimy o większą inicjatywę miasta.
	Radny Sylwester Jasiński – proszę o wymienienie najważniejszych rzeczy?
	Radny Michał Miszkiel – przeglądy sportowe, dirt park są braki w infrastrukturze, jest umieszczona konstrukcja przez dzieci, zniszczone są trybuny przy stadionie, rozbita szyba, która już została naprawiona, oświetlenie na stadionie, rozważenie zamontowania monitoringu na obiektach sportowych. Utworzenie komórki organizacyjnej zajmującej się tymi obiektami by ktoś nad tym czuwał.
	Radny Tomasz Daniłowicz – nie wszystkie nasadzenia na łąkach biskupich się przyjęły może by je wymienić.
	Radny Michał Miszkiel – są ubytki w nawierzchni jest w regulaminie punkt zakazu jazdy samochodami, a widziałem, że podczas Dni Sejn radiowóz tam się przemieszczał.
	Radna Anna Krutul – wielokrotnie się zdarzało, że policja podjeżdżała tam do młodzieży siedzącej.
	Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta - przekażemy informację komendantowi.
	Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – brakuje na łąkach małego boiska do siatkówki.
	Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta - rozmawialiśmy już o tym z Panem Jackiem i jest w planach utworzenie takiego boiska.
	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji – jeżeli chodzi o nasadzenia to obiekt jest jeszcze na gwarancji.
	Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta - już tej gwarancji nie ma i wykonawcy nie ma bo zbankrutował. Dzięki wstawiennictwu Radnego Michała pozyskamy te nasadzenia z nadleśnictwa i je uzupełnimy.
	Radny Michał Miszkiel – jeżeli chodzi o nasadzenia to jest ich mało w mieście, powinniśmy pomyśleć o dłuższej perspektywie. Pamiętam, że był drugi wykonawca do uzupełnienia tych ubytków.
	Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – drugi wykonawca tylko w pewnym fragmencie wykonywał to. Młodzież wykonała wiatę na dirt parku, która zagraża bezpieczeństwu. Trochę to potrwa póki zyskamy jakieś dofinansowanie, dobrze by ta młodzież spotykała się w bezpiecznych warunkach.
	Radny Michał Miszkiel – musimy pamiętać o bezpieczeństwie. Teren dirt parku wymaga rewitalizacji.
	Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – bez monitoringu nie ma co prawić. Brakuje edukacji i pozostawienia porządku po sobie.
	Radny Sylwester Jasiński – może z funduszu sołeckiego ?
	Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – środki w tym roku zostały wykorzystane.
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	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa – przystąpiła do kolejnego punktu posiedzenia jakim jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2024 rok.
	Radny Michał Miszkiel – omówił projekt uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2024 rok. Konieczność tej zmiany wynika z zapisów w statucie miasta Sejny.
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	Podsumowanie
	Wyniki imienne

	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa – przystąpiła do kolejnego punktu posiedzenia są wolne wnioski i zapytania.
	Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – jak wygląda sprawa przekazania kwoty dla Komendy Powiatowej może by to przekazać na dirt park?
	Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta - już uchwała została podjęta i przeznaczone zostały pieniądze przekazany. Mamy zamysł zmiany tego terenu, czekamy na odpowiednie dofinansowanie.
	Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – czy możemy robić komisje trochę dłuższe ?
	Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Komisji- tak można ten czas wydłużyć.
	Radny Sylwester Jasiński – bez uchwały nie powinniśmy przekazywać dofinansowania, czy Policja jest inaczej traktowana?
	Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta – faktycznie, Komendant poprosił by później podjąć tą uchwałę.


